

歡迎參加團契聚會

You Are Invited to Join Our Fellowship Activities

	負責人 Coordinator	網上 Virtual	日期 Date	時間 Time
Tacoma 國語Mandarin	趙滌	Zoom ID: 854 1002 1422 PW: lovejesus	每週五	7:45pm 至 9:30pm
Puyallup 國語Mandarin	陳子菲	Zoom ID: 883 3468 4709 PW: 519000	每月第一 週與第三 週的週五	7:30pm 至 9:00pm
Federal way 國語Mandarin	陳明聖	Zoom ID: 835 8647 6453 PW: 141301	每月第二 週與第四 週的週五	7:30pm 至 9:00pm
查經班 國語Mandarin	袁牧師	實體/教會 網站	每週四	10:00am 至 11:00am

事奉人員	今日	下個主日
講員 Preacher	馬暉弟兄 Brother Tony Ma	袁牧師 Rev. Luke Yuan
司會 Moderator	王玉偉 David	錢政第 J.D.
翻譯 Interpreter	趙滌 Di	梁好 Hao
領詩 Song Leader	王玉偉 David 江紅 Hong 連暉 Angela	錢政第 J.D. 張錦 Jin 梁好 Hao
歡迎/招待 Greeting/Usher	李宏方 Jennifer 劉雲 Yun	孟凡茹 Mary 李艷華 Yanhua
司琴 Pianist	取消 Cancelled	取消 Cancelled
午餐 Lunch Service	梁好	梁好

週日聚會時間表

SUNDAY WORSHIP SCHEDULE

中英文成人主日學 Mandarin/English Adult Sunday School	10:00am—10:45am
青少年主日學 Youth Sunday School	11:00am—12:00pm
中/英文主日崇拜 Mandarin/English Worship Service	11:00am—12:15pm
兒童主日學 Children Sunday School	11:00am—12:15 pm



塔可馬華人證道堂
Evangelical Chinese Church of Tacoma

教會電話 Church Phone: (253)474-2443

教會郵箱 Church General Email: ecct@ecctacoma.org

袁牧師郵箱 Rev. Yuan's Email: luke.yuan@ecctacoma.org

周傳道郵箱 Minister Chow's Email: octo.chow@ecctacoma.org



NOTE

June 16, 2024



世上的光，主榮耀的見證

Light of the World

Testimony of Lord's Glory

教會地址 church address

7701 Lakewood Dr. W, Lakewood, WA 98499

郵寄地址 mailing address

P.O. Box, 98438, Lakewood, 98496

June 16, 2024

序樂 PRELUDE	
宣召/禱告 CALL TO WORSHIP/ PRAYER	詩篇 Psalm 25:4-5
詩歌敬拜 PRAISING IN SPIRIT	這是天父世界 注目看耶穌 成聖須要功夫 This is my Father's world Look upon Jesus Take time to be holy
牧者禱告 PASTORAL PRAYER	
讀經 SCRIPTURE READING	腓立比書 Philippians 2:12-18
證道 SERMON	明光照耀—活出生命之道 Shine as lights— live out the word of life 馬暉弟兄 Brother Tony Ma
三一頌 DOXOLOGY	
祝福 BENEDICTION	袁牧師 Rev. Luke Yuan
兒童主日學父親節節目 SS FATHER'S DAY PROGRAM	
家事分享 WELCOME AND ANNOUNCEMENTS	

會後請往交誼廳共享午餐
Lunch in Fellowship Hall After Service

報告代禱事項

我們衷心歡迎馬暉弟兄再次在我們中間證道。願神祝福馬暉弟兄的服事和家庭。在這悅人的主日清晨，我們衷心每一位與我們一同敬拜神。但願透過詩歌讚美，彼此代禱交流，聆聽神的話語使我們更親近神。

報告事項

- 教會將於7月20日(週六)舉辦全教會的年度BBQ活動。時間是10am-3 pm, 地點在Point Defiance Park的main shelter。請大家預留時間，並邀請親朋好友參加。
- 新的一期受洗班將於6/23日下午1點開始。地點在教會的圖書室。歡迎感興趣的朋友們參加。
- 上週在蔡選青醫生的福音信息後舉手的朋友，請您與牧師或任何一位執事聯繫，以便我們有更多的交流。
- 執事會將於今天下午1點召開每兩個月一次的例會。請執事們準時參加。
- 今天敬拜後，教會會有父親節的慶祝活動，並為所有的父親們準備了小禮物。祝所有的父親們節日快樂。

代禱事項

- 暑期臨近，為所有孩子們的暑期生活代禱。也為近期要回國的弟兄姐妹禱告，求主帶領凡事平安。
- 請為教會近期的事工禱告，願主加添我們的力量。
- 感謝神的恩典，黃恩華姐妹的病情最近在好轉。請繼續代禱。

上週奉獻

經常	FISH	建堂	總額
\$700.00	\$0	0	\$700.00

本週金句:

聖靈所結的果子，就是仁愛，喜樂，和平，忍耐，恩賜，良善，信實，溫柔，節制。這樣的事，沒有律法禁止。
(加拉太書 5：22-23)

Announcements and Prayer Items

We'd like extend a warm welcome to brother Tony Ma for preaching again among us. May God bless ministry and family. A warm welcome to everyone who comes to worship here on this pleasant Sunday morning. May we all be drawn close to our God as we sing praises to Him, intercede for one another, and listen to His words.

Announcements

- Church will host the annual picnic on 07/20 (Saturday) from 10 am to 3 pm at the main shelter of Point Defiance Park. We encourage all to reserve the time and invite family members/friends to join.
- A new baptism class will be offered at 1:00 pm on 6/23 in church library. Welcome all, who are interested in, to participate.
- Please contact Rev. Yuan or one of the deacons if you raised your hands last Sunday after Dr. Shelton Cai's gospel message.
- There will be a bimonthly deacon board meeting today at 1:00 pm. Deacon members please be prepared to attend on time.
- Today after worship, church will host a Father's day celebration with small gifts prepared for all fathers. Happy Father's day to all fathers.

Prayer Items

- Please pray for the summer life of our children and brothers/sisters who are going to travel lately, as summer is at the corner. May God grant safety to all of them.
- Please pray for church's recent ministry. May God give us strength.
- We are grateful to God that sister Annie Wong is getting better. Please continue to pray for sister Annie.

LAST WEEK'S OFFERINGS

General	FISH	Building	Total
\$700.00	\$0	0	\$700.00

THIS WEEK'S BIBLE VERSE:

But the fruit of the Spirit is love, joy, peace, forbearance, kindness, goodness, faithfulness, gentleness and self-control. Against such things there is no law. (Galatians 5: 22-23)